
Úřad městyse Pavlíkov, se sídlem Pavlíkov 185, 270 21 Pavlíkov, jako povinný subjekt ve 
smyslu § 2 odst. 1 zák. č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím, ve znění 
pozdějších předpisů (dále „InfZ“), obdržel dne 29.1.2025 žádost o poskytnutí informací dle 
InfZ. Tato žádost byla povinným subjektem zaevidována pod č. j. 110/2025/MP (dále jen 
„žádost“). Předmětem žádosti je vyžádání těchto informací: 

Otázka:  

V jaké fázi je jednání o zamýšlené výstavbě větrníků v naší obci? Jaká konkrétní jednání, 
kdy a s kým vedli kteří členové zastupitelstva k tomuto tématu z pozice členů 
zastupitelstva či jako soukromé osoby, ale v postavení zástupců vedení městyse, včetně 
případných udělených zmocnění, k jakým úkonům? (Právě s ohledem na stav ve Hvozdě, 
kdy se už dojednávají podmínky případných budoucích smluv, se mohu oprávněně 
domnívat, že jednání s investorem pokročila i v Pavlíkově dále, než starosta a 
místostarosta prezentují a než, že jen proběhla prvotní beseda v květnu 2024. Dále jaká 
další jednání se plánují, očekávají a připravují? 

Odpověď:  

Dne 5.2.2024 navštívila starostu zástupkyně sekce obnovitelných zdrojů ČEZ, kdy jej požádala 
o uspořádání schůzky zastupitelů městyse za účelem představení instalace větrných elektráren. 

Dne 26.2.2024 byla představena zastupitelům první informace od společnosti ČEZ k možné 
výstavbě větrných elektráren na katastru městyse Pavlíkov.  

15.5.2024 proběhla veřejná prezentace v KD Pavlíkov s občany městyse a zástupci společnosti 
ČEZ ohledně instalace větrných elektráren. 

19.6.2024 starosta a místostarosta se zúčastnily veřejné prezentace společnosti ČEZ v Panoším 
Újezdě. (z pozice členů zastupitelstva) 

Zastupitelé Miroslav Macák, Aleš Záblocký, Ing. Petra Zaibertová, Michal Šarlingr, Luboš 
Gebhart, Ing. Bronislav Vávra, Ing. Petr Kýna, Pavel Polcar (z pozice členů zastupitelstva 
městyse) se zúčastnily dne 3.9.2024 schůzky se zastupiteli obcí Hvozd, Zavidov, Malinová, 
Panoší Újezd se zástupci ČEZ, kde byla předvedena prezentace ohledně umístění větrných 
elektráren. 

Po výše uvedené schůzce byla společnost ČEZ, požádána o vytvoření webové prezentace, 
ohledně instalace větrných elektráren. Tato webová prezentace, bude následně zveřejněna na 
webových stránkách městyse Pavlíkov. Občané budou informováni všemi možnými 
dostupnými cestami včetně místního rozhlasu. 

V současné době městys Pavlíkov čeká na dodání webové prezentace od společnosti ČEZ. 

Otázka: 

Kdo zajišťuje právní služby v této záležitosti, dozoruje a vyhodnocuje výhodnost 
podmínek budoucích smluv pro městys a jeho obyvatele? 



Odpověď:  

Vzhledem k tomu, že městys Pavlíkov nedostal žádný návrh smlouvy od společnosti ČEZ, tak 
nebylo nutné zajistit právní služby. 

Otázka: 

Kdy proběhne schůzka s občany? Poněvadž nízká účast občanů na besedě v květnu 2024, 
alespoň dle vyjádřených samotných občanů, nebyla z důvodu nezájmu o téma. Ale o 
nedostatečné informovanosti o konání této besedy. Předpokládám, že k této schůzce nic 
nebrání opětovně přizvat zástupce investora. 

Odpověď: 

Městys Pavlíkov plánuje uspořádat veřejnou schůzku s občany, až po dodání požadované 
webové prezentace od společnosti ČEZ. Tím bude docílena větší informovanost občanů 
městyse i těch občanů, kteří se z různých důvodů, nezúčastní veřejné prezentace. K dnešnímu 
dni 5.2.2025 nebyla výše uvedená prezentace od společnosti ČEZ dodána, a proto termín 
veřejné schůzky není znám, ke schůzce bude přizván i zástupce investora. 

Poznámka k otázce: Městys Pavlíkov nemá informace od ostatních občanů, že informovanost 
ohledně prezentace pozvánky k besedě konané v KD Pavlíkov dne 15.5.2024 k větrným 
elektrárnám byla nedostatečná, tak jak uvádíte v žádosti. Městys Pavlíkov využil všechny 
možné informační kanály, které má k dispozici, webové stránky, informační list Pavlíkovská 
Radnice, letáky/pozvánky na vývěskách, komunikační kanál munipolis i veřejný rozhlas.  

V Pavlíkově dne 5.2.2025 

 

 


